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Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Er ministeren enig i, at Kommissionen blot via et "information sheet" skal orienteres om 

ændringer i en støtteordning omfattet af gruppefritagelsesordningen, når ændringerne 

holder sig inden for gruppefritagelsesforordningens rammer? 

 

Svar                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

Det følger af artikel 11 i gruppefritagelsesforordningen, at ændringer til en eksiste-

rende støtteordning skal meddeles Kommissionen via Kommissionens IT-

applikation. Det bemærkes, at dette alene gælder for ændringer, der kan rummes 

inden for den eksisterende ordning. Hvis dette ikke vurderes at være tilfældet, vil den 

ændrede ordning i sin helhed skulle meddeles til Kommissionen på ny.  

 

Kommissionen har således forsøgt at gøre administrationen af reglerne så enkel som 

muligt. Denne fremgangsmåde er jeg naturligvis enig i.  
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